
 
ZÁPIS 

z 6. zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty  
Univerzity Hradec Králové dne 6. května 2009 

 
 

Přítomni:    Mgr. P. Zikl, MgA. J. Kyselák, RNDr. P. Trojovský, doc. J. Pašek, Ing. K. Radocha, 
Mgr. V. Bělík  
P. Řehák, P. Uchytil, K. Kubátová 

Omluven: Mgr. Š. Málek, J. Raková 
Hosté: doc. J. Hynek, dr. M. Žumárová, doc. V. Jehlička, dr. M. Vondráček, JUDr. M. 

Mitlöhner, Mgr. Z. Truhlářová, dr. T. Vojtko, dr. J. Vedlich, dr. H. Dostál, dr. J. 
Kühnová, dr. Š. Hubálovský, Ing. J. Šedivý, dr. K. Myška, Mgr. V. Rabe, I. 
Lankašová, I. Supová 

 
 
Program: 
Projednání materiálů ke vzniku nových fakult 
 
Mimořádné zasedání akademického senátu svolal předseda AS PdF Mgr. P. Zikl.  
V úvodu jednání informoval dr. Vondráček o aktuálním stavu příprav oddělení dalších dvou 
fakult od Pedagogické fakulty. Materiály, které zpracovali členové tří komisí, obdrželi 
senátoři senátu elektronickou poštou. Materiály jsou pracovní. 
 
V diskusi zazněly dotazy a informace: 
Ing. Šedivý 

 profil absolventa Fakulty přírodovědně – technické 

 nutnost vypisovat nová výběrové řízení 
Ing. Radocha 

 na které fakultě budou studenti zapsáni 

 převedení všech studentů přírodovědných oborů na novou fakultu 
dr. Vedlich 

 příprava 4 nových neučitelských oborů (zaměření zdravotnictví, záchranářství pro 
složky policie, technik automobilového průmyslu, biomateriály) 

 provedena analýza potřeb trhu v Královéhradeckém kraji 
dr. Dostál 

 nově připravované obory za vyšší koeficient než ve specializaci v pedagogice 
Mgr. Bělík 

 vzdělávání pracovníků policie probíhá na 3 katedrách, obava proti konkurenci 
dr. Vondráček 

 mimo jiné konkurenci by vyloučila transformační smlouva, která bude nedílnou 
součástí předkládaných materiálů 

 
Na závěr jednání bylo předáno slovo panu rektorovi doc. J. Hynkovi, který stručně shrnul a 
zodpověděl dotazy: 
 PdF zodpovědně připravuje materiály a nepreferuje žádnou ze tří fakult 
 otázka výzkumu se týká všech fakult, nejen pedagogické 



 nová přírodovědná fakult bude zabezpečovat výuku učitelů pro PdF 
 počty studentů na přírodovědné fakultě nikdy nedosáhne počtu studentů na 

ostatních fakultách 
 výhodou fakulty sociální je zájem o obory, možnost realizace a výdělku v placených 

formách studia 
 rektorát je připraven finančně podpořit jak fakultu sociální a přírodovědně-

technickou, tak i pedagogickou 
 
 
K definitivním materiálům se budou vyjadřovat akademické senáty PdF a UHK, po 
předběžném souhlasu akreditační komise je plánováno oficiální předložení materiálů ke 
schválení AS PdF na podzim 2009 a přijetí usnesení o odchodu konkrétních kateder a vzniku 
fakulty sociální a fakulty přírodovědně-technické. 
 
Stávající Akademický senát PdF UHK zůstává v platnosti, po odchodu dvou pedagogů ze 
zaměstnanecké komory na novou fakultu nastoupí na uvolněná místa další dva pracovníci. 
 
 
Příští zasedání se koná ve středu 3. června 2009. 
 
 
 
 
Zapsala: H. Raabová 
 
 
 
              Mgr. Pavel Zikl 
         předseda AS PdF UHK 
 


